
Srbija; Još jedan protest protiv zagađenja Krivaje

U utorak, 17. Aprila, u centru Bačke Topole održan je još jedan u nizu protesta protiv
zagađenja Krivaje aktivno podržan od strane predstavnika Zelene stranke.
Zelena stranka prati ovaj problem već duže vreme. U julu prošle godine naši predstavnici
prisustvovali su protesnom skupu na ulazu u selo Bajša, kod mosta na Krivaji i tom prilikom
potpisali peticiju za rešavanje ovog problema. U oktobru prošle godine Zelena stranka je,
zajedno sa udruženjem Arkus iz Bačke Topole, organizovala javnu diskusiju o rešenju ovog
problema. Budući da se još uvek nije ništa desilo što bi pomerilo situaciju, Zelena stranka je
rešila da se još aktivnije uključi u rešavanje ovog problema.
Skup održan u utorak bio je samo jedan u nizu javnih protesta, tačnije četrdeset i četvrti po
redu, koji ispred grupe građana koja nastupa pod imenom „Pokret za sadašnjost i
budućnost“ iz Bačke Topole, organizuje ekološki aktivista iz ovog mesta, Dragan Vlastimira
Pečurica.
Prisutnima su se u ime ovog pokreta najpre obratili gospodin Pečurica i gospodin Marko
Zuber iznoseći težinu ovog problema i tražeći da se on reši. Nakon njih se prisutnima
obratio Ratko Đurđevac iz Ekološkog pokreta Vrbasa. Ekološki pokret Vrbasa je podržao
ovaj skup ne samo deklarativno nego i konkretno dolaskom autobusa punog aktivista sa
transparentima na kojima su bile ekološke parole koje su upućivale na potrebu očuvanja
čistih reka i vazduha. Đurđevac se u svom nadahnutom obraćanju osvrnuo i na problem
stanovnika Vrbasa koje ugrožava zagađenost Velikog bačkog kanala, kao jedne od
najzagađenijih crnih tačaka Evrope.
Predstavnik Zelene stanke, Božidar Mićić, naglasio je da je jako bitno da se podrže
građanske inicijative koje su zasnovane na realnim potrebama građana i na rešavanju
problema koje oni imaju. Pozvao je sve na solidarnost jer samo zajedno možemo doći do cilja
i poručio građanima da nisu sami i da će Zelena stranka maksimalno uložiti trud da im u
rešavanju ovog konkretnog problema pomogne, što su prisutni pozdravili zvižducima
pištaljki i uzvicima odobravanja.
Zelena stranka vodi odgovornu politiku koja je usmerena ka interesu građana i zato je do
sada uvek podržavala i podržavaće građanske inicijative i proteste koji su opravdani. Nije
cilj Zelene stranke da skuplja političke poene, niti da integriše u sebe i iskoristi građanske
pokrete. Naprotiv, naš cilj je da im pomognemo da se organizuju, da ostanu samostalni i
izvorni i da i oni i Zelena stranka stvarno budu od koristi društvu. To je jedna od stvari koja
nas čini različitim od većine drugih političkih subjekata u Srbiji.
Za vreme mandata pokrajinske poslanice Zelene stranke, Branislave Jeftić, koja predsedava i
Odborom za urbanizam, prostorno planiranje i zaštitu životne sredine, počelo je rešavanje
problema zagađenosti Velikog bačkog kanala, što je bio jedan od prioriteta našeg delovanja,
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budući da je to možda i najveći ekološki problem u Vojvodini i Srbiji.
Zelena stranka nema odbornike u Opštini Bačka topola, ali će iznaći mogućnost da koliko
god može, kako sistemski kroz institucije poslaničkog pitanja i inicijativa u pokrajinskoj
skupštini, tako i vaninstitucionalno putem aktuelizovanja ovog pitanja u javnosti, uloži
napore da pomogne građanima Bačke topole, Malog Iđoša, Lovćenca, Srbobrana i ostalih
mesta kroz koje protiče Krivaja.
Sa Zelenom strankom građani nisu sami.
Izvor: zelenastranka


